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متن پرسش

سلام جناب استاد: وقت شریف بخیر. نظر حضرتعالی در مورد کتاب «نشان از بی نشانها» چیست؟

استادی فرمودند اغراق هم در کتاب شده، فرزندشان مقداری گرایشات صوفیگری داشته. اما به نظر

حقیر در باب کرامات چیزهایی گفته نشده.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید در بعضی موارد اینطور باشد ولی رویهمرفته مرحوم آقای نخودکی،

مردِ عبور از دنیا به سوی عالم غیب و معنا بوده است و این راه را درست میشناخته در حدّی که امثال

حضرت امام خمینی«رضوانااللهتعالیعلیه» به ایشان رجوع داشتهاند. موفق باشید


